
Teknik-‐	  og	  Miljøudvalget.	  
	  
Med	  afsæt	  i	  det	  kommissorium	  Lokalrådet	  fik	  med	  hjem	  fra	  det	  seneste	  møde	  på	  Ringe	  	  
Rådhus	  tirsdag	  15.	  Marts	  2016	  om	  at	  vi	  skulle	  nå	  frem	  til	  et	  muligt	  enigt	  alternativ	  til	  	  
den	  nuværende	  løsning	  gennem	  dialog,	  må	  vi	  konstatere,	  at	  det	  på	  nuværende	  tidspunkt	  	  
ikke	  er	  muligt.	  	  
	  
Vi	  vurderede	  på	  mødet	  med	  jer,	  at	  det	  ville	  være	  forsøget	  værd	  at	  afprøve	  andre	  	  
alternative	  modeller,	  og	  vi	  har	  	  derfor	  afholdt	  et	  sonderingsmøde	  med	  en	  beboer	  fra	  
Hestehavevej,	  en	  fra	  Møllehøjvej	  og	  en	  fra	  området	  syd	  for	  bommen.	  Der	  blev	  på	  mødet	  
talt	  om	  forskellige	  modeller,	  med	  trafiksikkerhed	  som	  det	  bærende	  element.	  
	  
Beboere	  på	  Hestehavevej	  og	  Vinkelvej	  finder	  den	  nuværende	  løsning	  den	  mest	  optimale	  	  
i	  forhold	  til	  trafiksikkerhed	  og	  ønsker	  ikke	  videre	  dialog	  om	  sagen.	  Lokalrådet	  har	  
hverken	  bemyndigelse	  eller	  ønske	  om	  at	  gennemtvinge	  en	  fortsat	  proces.	  
	  
Vi	  opfordrer	  til,	  at	  I	  etablerer	  en	  fortsat	  dialog	  med	  de	  respektive	  grupper	  om	  mulige	  	  
alternative	  trafiksikkerhedsmodeller.	  Vi	  vil	  derfor	  henvise	  eventuelle	  henvendelser	  fra	  	  
berørte	  beboere	  i	  området	  direkte	  til	  udvalget	  efterfølgende.	  Såfremt	  I	  ønsker	  vores	  
videre	  deltagelse	  i	  at	  finde	  en	  optimal	  løsning	  for	  alle	  beboere	  i	  området,	  er	  vi	  naturligvis	  
klar	  til	  det.	  
	  
	  Vi	  betragter	  hermed	  arbejdet	  med	  denne	  sag,	  som	  afsluttet	  for	  vores	  vedkommende.	  
	  
	  
Med	  venlig	  hilsen	  
Lokalrådet	  for	  Årslev-‐Sdr.Nærå	  
Susanne	  Berner	  
Troels	  Borring	  


